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 StyrIT anser att initiativet till en alumni-middag är bra och att speciellt våra äldre
studenter skulle uppskatta en sådan tillställning. Vi är dock fundersamma kring ett par
saker: I dagsläget ligger det på StyrIT att hitta personer som vill arrangera kandidat-
middagen och vi tror det kan bli problem att hitta två grupper under samma år.

Om intresse finns att arrangera en alumnimiddag så kan en arbetsgrupp tillsättas i
samråd med StyrIT för att göra detta, men vi ser det inte som nödvändigt att tillsätta
medlemmarna i arbetsgruppen som sektionsfunktionärer eller att ha in arrangemanget i
reglementet.

StyrIT anser även att kandidatmiddagen har en högre prioritet då den den arrangeras för
sektionsmedlemmar i första hand. Så om sektionsmötet tycker att sektionsfunktionärer
för alumnimiddagen ska läggas till i reglementet så bör en liknande grupp läggas till för
kandidatmiddagen vid ett annat möte.


